
Zápis č. 10/2016 ze  schůze sportovní komise 
Dne: 27.6.2016 v 18.00 hodin 
 
Přítomni: 
předseda:  JUDr. Josef Moravec 
členové :  Pavel Zaujec 
                Tomáš Sazima  
  Radek Hemelík 
  Luděk Černý  
 
Hosté:  tajemník MěÚ Zdeněk Cabl, zástupci sportovních oddílů P. Sedlák (nohejbal), pan 

Černý (florbal), J. Bahník st. (volejbal)   
 Milan Udržal - správce 
 
Schůzi zahájil její  předseda a seznámil přítomné s tím, že na programu dnešního jednání bude  
 
Výkon pracovní činnosti  správce  
 
S ohledem na aktuální připomínky a náměty některých zástupců sportovních oddílů se sportovní 
komise zabývala problematikou výkonu pracovní činnosti správce pana Milana Udržala. Byla 
zrekapitulována  dosavadní činnost správce, když zástupci jednotlivých oddílů sdělili své poznatky a 
připomínky  k jeho činnosti. Zejména byla vytýkána nedostatečná komunikace správce se zástupci 
sportovních oddílů, neplnění některých dílčích povinností (např. kropení fotbalového hřiště v letních 
dnech) a nezastupitelnost v nepřítomnosti správce. Pan Milan Udržal se k jednotlivým připomínkám  
podrobně vyjádřil a prezentoval, že rozsah požadovaných činností přesahuje časový rozsah jeho 
pracovní doby, a to zejména v letních měsících. Bylo dohodnuto, že správce pan Milan Udržal ve 
lhůtě 14-ti dnů sestaví písemnou specifikaci činností, které se v jednotlivých ročních obdobích na 
jednotlivých sportovištích opakovaně a pravidelně provádějí, aby mohl být učiněn závěr, zda je v jeho 
časových možnostech  provádět i další udržovací práce a opravy. Zástupci sportovních oddílů naopak 
ve stejné lhůtě připraví rozsah činností, které požadují po správci provádět. Přítomnými členy 
sportovní komise bylo zopakováno, že pozice správce byla zřízena zejména pro údržbu sportovišť 
(fotbalové hřiště, antuka, sokolovna) a pouze ve výjimečných a naléhavých případech bude využíván 
pro potřeby města. Přímým nadřízeným pana Udržala  v otázkách   pracovního poměru (např. 
pracovní doba, mzda, odměny) je pan tajemník Zdeněk Cablk, se kterým je správce povinen výlučně 
tyto otázky konzultovat.  Rozsah požadovaných prací a úkonů zadává  a se správcem komunikují  
výlučně pan Tomáš Sazima (fotbalové  hřiště), Pavel Zaujec (antukové hřiště), Ing. Petr Provazník 
(sokolovna).  
 
Pokud jde o zastupitelnost správce v jeho nepřítomnosti, sportovní komise navrhuje, aby přítomný 
tajemník MěÚ  oslovil  provozovatele restaurace Sport.   
 
Účastníci se dohodli, že diskuse ohledně pracovní činnosti správce budou probíhat výlučně při 
osobním  jednání  (sportovní komise, městský úřad), nikoliv prostřednictvím SMS  zpráv a mailů. 
 
            
 Zapsal: 
 
________________________________________ 
JUDr. Josef Moravec - předseda sportovní komise 


